



TÄVLINGSKOMMITTÉN

Protokoll Nr 3-2015

Protokoll från tävlingskommitténs möte via e-post 20150601-10 (beslut 20150610)

Närvarande: Magnus Svensson, Patrik Karlsson, Marcus Josefsson, Jan Wingstedt, Per Fransson. Ej närvarande David Svensson

1) Öppnande av mötet

Magnus öppnade mötet 150601 och det avslutas den 150610

2) Tävlingsverksamheten

a) **Tävlingar 2016.**

Patrik hoppas att ha ett preliminärt program för 2016 klart till sista juni för utskick för synpunkter ifrån arrangörerna. Han informerade också att det har varit dåligt intresse för de distriktstävlingarna som var planerade för ett antal helger. Även ansökan till Vetlanda OL-Sport cup har dåligt med sökande som kommit in på rätt väg.

b) **Skogskarlarnas Gåva.**

Det diskuterades om att GPS kanske har gjort sitt nu när det kommer livelox ifrån SOFT. Vi diskuterade istället att försöka få till något stöd till arrangörer för coacha med tävling/data biten som är ett stort problem för många föreningar

c) **Kartkontrollen i Småland, något nytt? Hur går vi vidare?**

Jan informerade att han håller på med en del kontroller av kartor och har tittat på årets Smålands-kavle karta nu senast, har en del synpunkter som han skickar vidare till arrangören. Det tar mycket längre tid att kontrollera kartorna nu efter de nya reglerna ifrån SOFT, Han säger också att vi skall fortsätta med våra utbildningar i detta ämne för att det finns mycket brister ute i landet på kartfronten.

Janne och L-G Skoog har varit på kartträff i Stockholm

d) **Tält på DM tävling i höst, typ som förra året ?**

Vi är positiva till att ha ett tält även i år på någon av DM-tävlingarna. Vi får diskutera vidare när det är bestämt om de andra kommittéerna också vill ha det samt vad styrelsen säger.



TÄVLINGSKOMMITTÉN

- e) **Dispens för 30 sek, på Bredaryds sprint tävlingar 13-14 Juni vid många deltagare ?**

Bestämdes att denna ansökan om dispens godkänns om det blir aktuellt.

- f) **Kartskala 1:7500 för DH 50- på våra distriktstävlingar, test på Eksjös i höst?**

Vi diskuterade detta lite och kom fram till att testa detta och göra en uppföljning av det för att se vad de tyckte om att springa på denna skala istället för 1:10 000

3) Övriga frågor och rapporter

- a) Magnus informerade att han och Göran C, Kurt åker till en träff med årets Baltic Cup arrangörer i Burseryd. Tävlingar kommer att gå helt och hållet i Burseryd nu. Återkommer med mer info senare.
- b) Patrik tog upp att vi måste bli bättre på att följa sprintnormen, var även i år en del övertramp. Informera bättre på våra sprinttävlingar framöver.

4) Mötet avslutades 20150615

Vid pennan Magnus